

Request for Standing Offer Agreement Numbers 1000164232 and 1000164151- Questions and Answers

The closing date of the RFSOs is extended until October 27, 2014

Question 37:

I find the term “Economic Development” somewhat subjective and open to interpretation. In my experience working with different federal Departments I have found that each interprets this term somewhat differently.

The Background section of the RFP gives an indication of how AANDC interprets this term. It notes that Federal programs and policies guided by the **Federal Framework for Aboriginal Economic Development** (Framework) are designed to focus the role of the federal government on:

- strengthening Aboriginal entrepreneurship;
- developing Aboriginal human capital;
- enhancing the value of Aboriginal assets;
- and forging new and effective partnerships.

Further it indicates that as part of ongoing **Framework implementation**, the government has committed to:

- review the legal and regulatory environment;
- support Aboriginal peoples’ access to lands and resources;
- focus on developing skilled labour;
- address deficits in infrastructure;
- enhance financing options;
- and remedy deficits in capacity.

Based on this information is it correct to believe that the three (3) projects undertaken specifically on Aboriginal economic development would include, but not be limited to, projects that focussed on:

- strengthening Aboriginal entrepreneurship;
- developing Aboriginal human capital;
- enhancing the value of Aboriginal assets;
- forging new and effective partnerships;
- supporting Aboriginal peoples’ access to lands and resources;
- developing skilled labour;
- addressing deficits in infrastructure;
- enhancing financing options;
- and remedying deficits in capacity?

Answer 37:

Yes. That is correct.

Demande de Convention d'offres à commandes 1000164232 et 1000164151– Questions et Réponses

La date de clôture des DDPs est prolongée jusqu'au 27 octobre 2014.

Question 37 :

Je trouve que le terme « développement économique » est subjectif. Selon mon expérience, j'ai trouvé que chaque ministère fédéral interprète différemment ce terme. Le contexte de la demande de proposition dit que les politiques et les programmes fédéraux orientés par le Cadre visent à centrer le rôle du gouvernement fédéral sur :

- le renforcement de l'entrepreneuriat autochtone;
- le développement du capital humain autochtone;
- l'accroissement de la valeur des actifs autochtones;
- et la création de partenariats nouveaux et efficaces.

De plus, elle dit que dans son application continue du Cadre, le gouvernement s'est engagé à :

- revoir l'environnement juridique et réglementaire;
- soutenir l'accès des peuples autochtones aux terres et aux ressources;
- se concentrer sur le développement d'une main-d'œuvre qualifiée;
- aborder les lacunes en matière d'infrastructure;
- accroître le nombre d'options de financement;
- et réduire les déficits sur le plan de la capacité.

Est-ce vrai que les trois (3) projets portant particulièrement sur le développement économique des Autochtones comprennent, mais sans s'y limiter, les projets sur :

- le renforcement de l'entrepreneuriat autochtone;
- le développement du capital humain autochtone;
- l'accroissement de la valeur des actifs autochtones;
- la création de partenariats nouveaux et efficaces;
- revoir l'environnement juridique et réglementaire;
- soutenir l'accès des peuples autochtones aux terres et aux ressources,
- se concentrer sur le développement d'une main-d'œuvre qualifiée;
- aborder les lacunes en matière d'infrastructure;
- accroître le nombre d'options de financement;
- et réduire les déficits sur le plan de la capacité.

Réponse 37 :

Oui, c'est correct.